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van het bestuur 
 
En zo zijn we dan weer aan de laatste nieuwsbrief van 
dit jaar toe. 
Gelukkig normaliseerde de toestand zich langzamerhand 
en konden we het voorbije jaar opnieuw gezamenlijk 
activiteiten inrichten. Waar de opkomst voor onze 
jaarvergadering en het daarmee gepaard gaande bezoek 
aan Pakawi Park al een eerst teken van hoop was en heel 
wat leden op de been bracht, kunnen we ons na de 
geslaagde fazantendag alleen maar verheugen. De 
opkomst voor het bezoek aan ZieZOO , de lezingen en 
zelfs het diner ’s avonds deed weer aan de vroegere 
gloriedagen denken. Laten we positief en optimistisch 
blijven en hopen dat deze trend volgend jaar bevestigd 
wordt en dat we stilaan terug kunnen naar de ‘goede 
oude tijd’. 
 
Niet dat we van onze hobby zonder problemen kunnen 
genieten. De uitbraken van het H5N1 vogelgriepvirus, 
die zich vroeger erg lokaal en beperkt in de tijd 
manifesteerden, schijnen ons nu zowat overal en het hele 
jaar door te teisteren. Gelukkig voldoen onze volières 
aan de vereiste bewakingsmaatregelen en is ophokken 
bij fazanten bijna de normale gang van zaken. Toch is 
het aangewezen op onze hoede te blijven om de rampen, 
waar we zo af en toe over horen, te voorkomen. 
Het resultaat is wel dat ruilbeurzen en verplaatsingen 
van vogels hierdoor problematisch kunnen worden. 
Ook de wetgever is ons niet altijd gunstig gezind met 
vaak goed bedoelde verordeningen. Zaak is hiervan goed 
op de hoogte te blijven en vooral ook de overheid 
terdege te informeren. Men kan er onze wetgevers niet 
voldoende op wijzen dat wij met onze  hobby en de 
daaraan gekoppelde conservatieprogramma’s een 
belangrijke rol kunnen spelen in het behoud van de 
biodiversiteit.  
 
Tenslotte wil ik op het einde van dit jaar nog eens een 
lans breken voor de jeugd. Het is van ontzettend belang 
dat ons werk niet met onze generatie verloren gaat, maar 
dat er opvolging is om onze hobby in stand te houden. 
Onze inspanningen om hier bij ons in beschermd milieu 
gezonde, leefbare populaties van zoveel mogelijk wilde 
soorten in stand te houden mogen niet vergeefs zijn. 
 
Veel leesplezier! 
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Fazantendag in Zie-Zoo te Volkel 
 

Eindelijk waren we vrij van alle coronamaatregelen en we konden weer een fazantendag 
organiseren. Voor het bestuur was het wat koffiedik kijken hoeveel leden zich zouden 
aanmelden voor deze dag. Voor onze vereniging kunnen we spreken van een succes. 
Meer dan de helft van onze leden was aanwezig op het evenement. 
Voor vele leden klonk de naam Zie-ZOO heel vreemd in de oren. Deze dierentuin was 
helemaal niet 
gekend maar is 
toch zeker de 
moeite waard om 
te bezoeken. 
 
 Om 9h30 waren 
er de eerste 
gasten en deze 
werden verder 
gestuurd naar de 
blokhut waar ze 
ontvangen 
werden met 
koffie en gebak. 
Het was weer een 
blij weerzien met 
onze leden, de 
contacten werden 
weer opgefrist en 

de laatste 
nieuwsberichten 
werden weer 
uitgewisseld. 
  
Om 10h werd er 
gestart met de 
rondleiding door 
de zoo. Twee 
gidsen stonden 
voor ons klaar 
om ons te laten 
kennis maken 
met de zoo. De 
zoo is nog 
ingedeeld in drie 
zones: de oude 
zoo, de volledig 
vernieuwde en 
als laatste het 
deel waar ze  nog 
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volop bezig waren aan 
de uitbreiding van de 
zoo met nieuwe 
verblijven.  
 De zoo is volledig 
zelf bedruipend en 
steunend op het 
principe van een 
zorgboerderij . Hier 
halen zij een groot 
gedeelte van hun 
budget. Ook de 
nieuwe verblijven 
worden opgetrokken 
door eigen personeel 
dat onder begeleiding 

deze werken kunnen uitvoeren. De duurtijd van bouwen is dan wel wat langer als bij de 
professionelen maar de totale kost ligt wel een stuk lager. 

 

 

 
Een mooi gezelschap 
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We merkten op dat hier heel wat 
minder bekende diersoorten worden 
gehouden. Er waren geen olifanten, 
neushorens, leeuwen of tijgers. Hun 
grootste dier was de kameel en als 
katachtige stond nog de 
sneeuwpanter op het menu. De 
roedel rode wilde honden uit Indië 
vormde wel een trekpleister en ook 
de sneeuwgeit was te bewonderen. 
Zij werken ook mee met 
verschillende kweekprogramma’s 
van de dierentuinen. 
 

 Na deze rondleiding was het tijd om de innerlijke mens wat te versterken en stond het buffet 
klaar in de blokhut. Na een soepje en broodjes was het de hoogste tijd om onze sprekers aan 
het woord te laten. 
 
Zoals het de gewoonte is , is de 
eerste spreker een medewerker 
of in dit geval de directeur van 
de dierentuin, de heer Eric 
Manders. 
Je kon goed merken aan zijn 
voordracht dat hij dit werk echt 
met passie doet en hij dit 
beschouwt als zijn levenswerk. 
Ook de samenwerking met een 
instelling zoals bijvoorbeeld 
beschermde werkplaatsen bij 
ons, is voor hem erg 
belangrijk. Deze medewerkers, 

mits de juiste begeleiding, verzetten 
prima werk en dank zij dit kunnen 
zij overleven. Hij gaf toelichting 
over de nieuwe zoo en de zoo in 
opbouw en ook over de verdere 
plannen. Het oude stuk van de zoo 
wordt nog vernieuwd met een 
ruimte voor de zwarte beer samen 
met de veelvraat.   
De tweede spreker was Rik Dams 
over het houden, verzorgen en 
kweken van hokko’s. Rik heeft er 
een lange ervaring als hokko-
kweker opzitten. Reeds van in zijn 
jeugd was hij bezig met deze 
interessante vogels.  
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Hij vertelde ook over de verdere stappen die de hokko-werkgroep gepland heeft om de 
verschillende soorten toch te kunnen bewaren in beschermd milieu. 
Onze voorzitter had dan het laatste woord op deze fazantendag en gaf een uiteenzetting over 
het werk van WPA zowel hier als op locatie. 
 

De fazantendag in de zoo 
was weer snel voorbij maar 
hij werd zoals gewoonlijk 
nog afgesloten door een 
diner in een nabij gelegen 
restaurant. Er was enkel een 
vrij buffet waar je naar 
hartenlust kon aanschuiven. 
Had je zin in het koud 
buffet, sushi, oesters, kreeft, 
zalm, je kon het zo gek nog 
niet bedenken het stond er 
allemaal. Iedereen was 
enthousiast over dit diner en 
het was een mooie afsluiter 
van onze fazantendag. We 
kijken weeral uit naar de 
volgende keer.  
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Bezoek aan WPA-Duitsland 
 
 Op vrijdag 2 september hadden we een 
afspraak met onze oosterburen in de zoo van 
Leipzig. Zij hadden daar hun fazantendag 
voorzien op vrijdag en zaterdag met 
aansluitend op zondag de ECBG-vergadering. 
Leipzig is de stad van Johann Sebastian Bach 
en zijn standbeeld staat aan de St. Thomaskerk.   

.   
 
 Op vrijdag was er een hokbezoek voorzien bij Jürgen Weber in Schönberg. Deze man had 
een grote collectie zitten van parkvogels en wilde duiven. Alle ruime rennen waren mooi 
ingepland en ook 
aangeplant in een 
goed onderhouden 
tuin. Een kleine 
greep uit de 
collectie: 
pauwkalkoen, 
kroonduif, 
manenduif, 
doksteekduifje, 
tragopanen enz. 
Deze collectie was 
zeker een bezoek 
waard. Tijdens dit 
bezoek was er de 
gelegenheid om 
onze Duitse 
fazantenliefhebbers 
weer te ontmoeten 
en  wat gegevens 
uit te wisselen. Na het bezoek aan de fazanterie werden we uitgenodigd om een bezoek te 
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brengen aan zijn legkippenhouderij. Deze lag op wandelafstand. Het ontvangstcomité stond 

reeds klaar.  Het was mooi om te zien hoe al 
deze eieren op transportbanden uit de stallen  werden gehaald om ze dan later volledig 
automatisch te sorteren en verpakken. Een bezoek aan de stallen zelf was uitgesloten.  

Na dit bezoek werden we uitgenodigd om deel te 
nemen aan het uitgebreid buffet. Dit smaakte 
heerlijk en een blaasorkest bracht was muziek op 
de achtergrond. Onze eerste dag was weer een 
meevaller. 
 Op zaterdag was er bezoek aan de dierentuin van 
Leipzig. Na wat organisatie en wachten konden we 
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starten met de rondleiding in de zoo. Deze zoo was mooi verzorgd en de dieren hebben heel 
wat ruimte. Ook een bezoek achter de schermen stond op het programma. Mij boeit altijd de 
keuken van een dierentuin, hier zie je wat de dieren krijgen en wat er zoal bereid wordt. Zoo 
Leipzig bezit een enorme tropenhal “Gondwanaland “ waarin je met een bootje kan 
rondvaren. Deze tropenhal is spectaculair en zeker voor als achter de schermen was het 
bezoek hier de moeite.. 
In de namiddag was er eerst een kort jaarverslag met daar aansluitend de lezingen. We werden 
verwelkomd door de WPA chairman Jo Gregson die een toelichting gaf  over het werk en 
doel van WPA. 
Daarna was het de 
beurt aan Heiner 
Jacken en John Corder 
die spraken over de 
projecten van ECBG 
in binnen en 
buitenland . Hierop 
aansluitend was het de 
beurt aan Franz Nuber 
die sprak over het 
houden en kweken 
van pauwkalkoenen. 
 Na de pauze was het 
de beurt aan Roland 
Wirth en Jochen 
Menner die een 
uiteenzetting gaven over de projecten in Indonesië en de samenwerking met WPA.. 
De laatste spreker was Klaus Rudolf die sprak over hokko’s in Ecuador. 

Na de lezingen waren 
we weer wat rijker 
(slimmer) geworden en 
was de volgende 
afspraak een diner in het 
restaurant als afsluiter 
van de fazantendag.  
Op zondag was dan in de 
voormiddag de ECBG-
vergadering in de zoo. 
Een bondig verslag van 
deze vergadering vind je 
verder in de nieuwsbrief. 
Deze 3 dagen waren 
weer snel voorbij en het 
heeft ons nog eens 
deugd gedaan onze 
Duitse vrienden in 
levende lijve te 
ontmoeten. Corona was 
wel een spelbreker. 
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De 33ste ECBG meeting, zondag 4 september 2022, te Leipzig Zoo 
 
Na 4 jaar werd een nieuwe voorzitter verkozen, Ludo Pinceel heeft ingestemd met  voorzitter 
ECBG voor een jaar met Dezső Naszáli als ondervoorzitter. Dezső zal in 2024 het 
voorzitterschap overnemen en gevraagd worden om een ondervoorzitter te vinden. Op die 
manier wordt er hopelijk een regelmatige afwisseling tussen de verschillende chapters bereikt. 
Census update: wij als chapter Benelux blijven de slechtste leerlingen van de klas terwijl de 
data steeds belangrijker worden om overheden te overtuigen dat bepaalde soorten goed 
gehouden en gekweekt worden. 
Vietnam Pheasant: Veronica gaf een PowerPoint presentatie over haar werk. Ivan meldde dat 
de populatie van hatinhensis  afneemt. De gemiddelde leeftijd is hoger dan die van de  
 edwardsi en er zijn minder nakomelingen. Hij heeft de indruk dat de interesse in hatinhensis 
afneemt. Het DNA-onderzoek bij hatinhensis  laat zien dat we 2 haplotypen hebben, ED1 en 
ED2. Vorig jaar verloren we enkele ED2-vrouwtjes en er zijn  er niet veel meer over in de 
populatie. Deze vogels zijn belangrijk omdat we een populatie vrouwtjes hebben zonder witte  
staartveren met ED2 haplotype. Dit kunnen de vogels zijn die we nodig hebben voor het 
reïntroductieprogramma. De hatinhensis -populatie kan als een veiligheidspopulatie 
beschouwd worden die het effect van inteelt kan afremmen. 
Maleisische , berg & Borneo pauwfazant. Invoer van Maleisische pauwfazanten: de 
importvergunning van Jurong Bird Park in Singapore is klaar en er wordt gehoopt de vogels 
begin oktober te kunnen importeren.  
Salvadori's Fazant: vanuit Franrijk zullen 2 vogels naar Dirk Callebaut gaan. 
Tragopans: laatste DNA-resultaten: LP rapporteerde over de 17e  ronde tijdens  de  laatste 
bijeenkomst in Boedapest. In de tussentijd waren er veel stalen voor de 18e ronde en 
resultaten daarvan worden  zeer binnenkort verwacht.  
Kuifloze vuurrug: Marcin meldde 7,6 vogels in het studbook. Marcin is bereid om de 
particuliere fokkers in het stamboek op te nemen en zal hiervoor samenwerken met Dirk 
Callebaut. Hij heeft een telling gedaan die 96 vogels laat zien in Europa, 49 jongen vanaf dit 
jaar.  Benelux 46, 39 jong, Duitsland 11, UK 21, 7 juveniles, Polen 6, Tsjechië 2, Litouwen 1, 
France 13, Denemarken en Zwitserland geen informatie, Portugal 1 paar, Italië 3, 3 jong, 
Hongarije 4, 1 man en 3 jongen. 
De Malay Crestless Fireback is nu ‘ernstig bedreigd’. Er werd een voorstel gedaan om in 
Prigen 4 volières te bouwen om deze vogels te  huisvesten.  Vervolgens boden de chapters 
financiering voor dit project aan en de Raad stemde ermee in.  
Ongetwijfeld is het grootste probleem voor deze soort dat we geen idee hebben van de 
verwantschap en het misschien belangrijk is om een DNA-programma op te zetten. Ludo wil 
de mogelijkheid onderzoeken voor een DNA-programma en suggereerde dat Dirk Callebaut 
de vogels kon selecteren die interessant zijn om te testen. 
Simon Bruslund ontmoet weldra Christina Hvilsom van Kopenhagen Zoo, die aan het hoofd 
staat van het EAZA-biobankproject . Zij vroeg hem onlangs naar welke soort 
broedvogelprojecten er financiering  nodig hebben. Hij wil dit programma ter financiering 
voor te leggen. 
Verschillende Britse WPA-leden hebben aangeboden om vogels naar Prigen te sturen en 
Prigen kan de kosten dekken.  Prigen heeft al enkele vogels kunnen  bemachtigen uit Thailand 
en krijgt ook vogels die in beslag  zijn genomen door de overheid.  Bijna de hele Europese 
populatie komt uit Maleisië en er is niet geweten of er vogels vanuit Sumatra  naar Europa  
zijn gekomen. Mogelijks moeten die vogels eerst getest worden alvorens ze te verzenden. 
Duitsland meldde dat het Focus Group-format niet goed werkt op dit moment.  De 
focusgroepen hebben de informatie voor de census en dit zou een nieuwe rol voor hen kunnen 
zijn.  De 7 focusgroepen in België hebben het doel om stabiele populaties te  krijgen.  
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Het artikel van het Waals Dierenwelzijnswetboek (zie ook vorige nieuwsbrief) over het bezit 
en aanschaffen van huisdieren wordt besproken. De vergunning die op 1 juli 2022 in werking 
trad heeft als gevolg dat vogels niet uit deze regio kunnen worden gehaald  zonder de nodige 
vergunning.  
Tijdens de laatste Raadszitting van WPA HQ werd het punt naar voren gebracht dat veel van 
onze chapters belangrijke documentatie gepubliceerd hebben over het behoud van 
hoenderachtigen. De meeste WPA-publicaties zijn niet beschikbaar voor onderzoekers, omdat 
ze niet in wetenschappelijke tijdschriften worden gepubliceerd. JC stelde voor om een manier 
te vinden voor het beschikbaar stellen van belangrijke historische documenten voor 
onderzoek. 
Voor de volgende vergadering wordt er geopteerd voor het voorjaar ergens bij onze Spaanse 
vrienden. 
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Nieuwsflitsen
 
Onze Focusgroepen  blijven de paradepaardjes van onze afdeling. Door de intense 
samenwerking met Aviornis International Vlaanderen en deels ook met de zoogemeenschap, 
zijn ze een voorbeeld van wat enkele toegewijde liefhebbers kunnen bereiken. 
 
Bij de Tragopanen  zijn de resultaten van de 18de ronde van ons groot ‘Tragopan DNA Project’ 
ondertussen bekend en aan de betrokkenen medegedeeld. Dit keer namen er opvallend veel 
Europese dierentuinen deel. Dit gebeurt op aandringen van de verantwoordelijken van EAZA 
Voor de Cabot is dat nog steeds Veronika Zahradníčková en voor de Satyr en Temminck Hannah 
Frances Ahern. Van de 33 stalen bleken er toch weer een aantal niet zuiver te zijn.  
De 8 Cabot’s waren dit keer allen oké, maar bij de 13 Satyr’s toonden er 3 hybridisatie aan met 
Temminck of met Cabot. Ook bij de 12 Temminck’s waren er 2 respectievelijk een met Satyr en 
eentje met Cabot genen. Er is hier waarschijnlijk geen kwade wil in het spel, maar het probleem 
dat de hennen, en zeker de kruisingen, moeilijk te onderscheiden zijn en ze daardoor steeds weer 
vergissingen gebeuren. Natuurlijk zijn er ook altijd mensen die om ’t even welke hen bij  een 
eenzamen haan zetten om in het betrokken kweekseizoen toch jongen te hebben, maar dat kunnen 
we van een ernstige liefhebber toch niet verwachten. 
De Focusgroep bemiddelt waar mogelijk en gevraagd om de onzuivere vogels door goede te 
vervangen. Zo is er een hen Satyr van Burgers Zoo, die een koppel Satyr’s in broedleen hebben 
van de focusgroep, naar Artis gegaan om daar een hen die een kruising bleek te vervangen. 
Er is ondertussen opnieuw vraag naar testen en daarom wordt waarschijnlijk een 19de ronde 
ingericht waarvan de stalen dan deze winter zullen verzameld worden. Zoals steeds is het voor 
wie interesse heeft het beste om direct Willy Tieleman te contacteren willy.tieleman@skynet.be 
Met de mededeling hoeveel vogels van welke soort je wil laten testen. Hij zendt je dan de nodige 
informatie en omslagen voor nemen en opsturen van de stalen. 
 
De Focusgroep Vuurrugfazanten  is nauw betrokken bij het nieuwe project rond de Maleise 
Kuifloze Vuurrugfazant, Sinds deze soort op de rode lijst naar ‘critically endangered’ 
gepromoveerd is. Het conservatieproject krijgt stilaan vorm: in Prigen, Indonesië zijn al drie 
paren van geconfisqueerde vogels aanwezig. Volgens de policy van het breeding centrum daar 
worden er in principe geen dieren of eieren uit het wild geroofd. De situatie daar is echter van die 
aard dat er heel wat illegale handel is en daar kan dan toch nuttig gebruik van gemaakt worden. 
Op de ECBG vergadering in Leipzig op 4 september werd hierover verder gesproken (zie 
verslag).  
Op 15 november ging er een online meeting door met vertegenwoordigers van WPA en EAZA. Jo 
Gregson, John Corder en Ludo Pinceel vertegenwoordigden WPA en Jan Dams en Marcin 
Krapowicki EAZA. Voor de focusgroep vuurruggen waren Dirk Callebaut en Stewart Henderson 
van Fenton Barns aanwezig (Laurent Fontaine van WPAFrankrijk was verontschuldigd) en
tenslotte was ook Singapore vertegenwoordigd in de persoon van Dr. Luis Carlos Neves. 
Er werden drie belangrijke punten besproken:  

- eerst en vooral de noodzaak om een aantal zogenaamde ‘centers of excellence’ op te 
richten waar meerder (een 5-tal?) paren gehouden worden door ervaren vuurrugkwekers. 
Zo’n centrum kan evengoed in private instelling als in een zoo gevestigd zijn. Op die 
manier kunnen de krachten gebundeld worden en is onderlinge uitwisseling eenvoudiger 
dan wanneer iedereen maar één paartje houdt.  

- Het is voor private kwekers vaak gemakkelijker een groter aantal volières voor één enkele 
soort te reserveren dan dat voor een zoo het geval is. Slechts een beperkt aantal zoo’s zal 
bereid zijn een grote ruimte off show voor één enkele soort te voorzien, daarom is de 
medewerking van particulieren noodzakelijk. Gelukkig is de samenwerking tussen EAZA 
en WPA prima. Ook zal de stamboekhouder Marcin Karpowicki nagaan in hoeverre het 
mogelijk is de dieren van de private kwekers mee in het stamboek op te nemen. Dit  
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gebeurt nu al b.v. voor de Cabot en de Vietnamfazant en Veronika die die beide 
stamboeken voert zal zeker bereid zijn Marcin hierbij te helpen. 

- Om de  populatie in beschermd milieu zo goed mogelijk te beheren, zal het noodzakelijk 
zijn een inzicht in de onderlinge verwantschap van de vogels te verwerven. Hier voor zal 
een genetisch onderzoek onmisbaar zijn, alhoewel dit altijd een belangrijke kost met zich 
meebrengt. Er wordt momenteel onderzocht wat hier de mogelijkheden zijn. 

Er was oorspronkelijk sprake van het opsturen van vogels uit onze populatie naar Java om daar de 
kansen op een leefbare en genetisch variabele populatie te verzekeren. Verschillende kwekers hier 
verklaarde zich bereid hieraan mee te werken. Deze transfer wordt voorlopig uitgesteld. Het heeft 
echt voorlopig geen zin om hier toe over te gaan. Het genetisch inzicht in onze eigen populatie is 
onmisbaar vooraleer we vogels kunnen opsturen. Ook moeten eerst de volières daar gebouwd 
worden, wat zoals we weten snel kan gaan, en met de in beslag genomen vogels kunnen de 
verzorgers ook al de nodige ervaring opdoen.  
Bovendien zijn internationale verplaatsingen van vogels nog steeds moeilijk ten gevolge van de 
overal aanwezige vogelgriep. 
Wordt zeker vervolgd. 
 
Ook onze andere focusgroepen blijven bezig. 
De Focusgroep Pauwfazanten  kan als voorbeeld voor alle andere dienen. Dank zij de 
voortdurende inzet en lange adem van Rick Fonteyn is deze groep zeker de actiefste ooit. Het idee 
om regelmatig alle medewerkers in 4 talen een nieuwsbericht te sturen vraagt heel wat werk, maar 
is ongetwijfeld één van de redenen voor het succes van deze groep. Ook de regelmatige updates 
van beschikbare en gezochte vogels helpt om de mensen geïnteresseerd te houden. 
Sinds kort is er ook een nieuw initiatief opgestart rond de Maleise Pauwfazant. Met een selecte 
internationale groep wordt er extra aandacht aan deze moeilijke soort gewijd. Deelnemers aan 
deze groep stellen het belang van de populatie in beschermd milieu boven het eigenbelang en 
proberen op die manier een gezonde populatie te handhaven. 
In een volgende nieuwsbrief hopen we meer hierover te kunnen mededelen 
 
De Focusgroep Kraagfazanten heeft weer de nodige 5000-ringen bezorgd aan de liefhebbers die 
aan het 5000 project deelnemen. Ook schreven verschillende nieuwe leden zich in en konden met 
een onverwant koppel starten dat hen door de focusgroep bezorgd werd. Er werden ook 3 
onverwante koppels bezorgd aan leden van de Poolse WPA afdeling die vanaf nu aan het project 
willen deelnemen. 
Tenslotte zal ook de zoo van Planckendael een 5000 koppel van de groep bekomen voor hun 
collectie. 
 
Ook de Focusgroep Oorfazanten  zal een onverwant koppel aan Planckendael bezorgen om het 
oude stel waarvan de hen overleden was te vervangen. 
 
Als we durven vergelijken met de initiatieven die in andere chapters genomen worden rond het 
idee van een focusgroep, mogen wij als Beneluxers terecht fier zijn op wat onze leden 
verwezenlijkt hebben en nog steeds presteren. 
 
Nieuws van het Vietnam Pheasant breeding Center: 
 
 De bouwvergunning werd op 7 oktober verleend en de bouw kan dus beginnen in kwartaal 4 
van 2022. De eerste gebouwen (een gebouw voor natuureducatie en een gebouw voor de 
huisvesting van het personeel ter plaatse zullen klaar zijn in 3-5 maanden). 
     
Ook administratief is er beweging: Viet Nature Conservation One-member Company Limited 
(ViNaConserv), dat 100% eigendom was van het Viet Nature Conservation Centre, werd 
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geregistreerd als een sociale onderneming in augustus 2022, dat betekent dat het bedrijf nu in 
aanmerking komt voor het ontvangen van subsidies en donaties van binnenlandse en 
buitenlandse organisaties, vergelijkbaar met Viet Nature. ViNaConserv is de pachter van de 
4,5 ha grond waar het VP conservation breeding en natuureducatiecentrum wordt gebouwd.  
Tuan Ahn is ook de wettelijke vertegenwoordiger van ViNaConserv.  
 
 

Beste WPA-lid,  WPA-Benelux nodigt U uit op zijn 
jaarvergadering: 
 

zaterdag 25 maart 2023 te Vilvoorde aanvang om 14h00 
brengen we een bezoek aan de land- en tuinbouwschool Horteco te                             
Vilvoorde , de Bavaylei 116 
Deze school bezit een collectie vogels, neerhofdieren, vissen, amfibieën, insecten en reptielen 
Na het bezoek houden we onze jaarvergadering te Grimbergen. 
Gelieve deze datum reeds in uw agenda te plaatsen . 
Verdere details zullen zeker volgen in de volgende nieuwsbrief     
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Lidmaatschap  2023 
 

Het is tijd om je lidmaatschap voor  2023  te vernieuwen door een storting of overschrijving 
te doen op de volgende rekeningnummer: 
  
Voor het jaar 2023 zijn de gevraagde bijdrages weer onveranderd: 
 
Gewoon lidmaatschap 25 Euro voor betaling voor 31 januari 2023  
Gewoon lidmaatschap 27 Euro voor betaling na 31 januari 2023,   
 
Lid-begunstiger (fellow member) 50 Euro 
Conservation-lid : 115 Euro 
 
1093646 ING-bank Nederland  
IBAN  NL62INGB0001093646  
BIC  INGBNL2A  
WORLD PHEASANT ASSOCIATION NEDERLAND-BELGIE  
 
Wilt u bij het overmaken graag uw naam & lidgeld 2023 vermelden 
 
 

  Agenda Dit zijn voorlopige data voor 2023.  
 
•  10-12 maart 2023 WPA-Spanje en ECBG-vergadering 
•  25 maart 2023 jaarvergadering te Grimbergen 
 

 Wie meer informatie wil, neemt best contact op met het secretariaat. 
 

 
 
 
 


